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امام جمعه موقت تهران گفته: کاری به بمب اتم نداریم اما به اقتدار موشکی خود خواهیم افزود تا اسرائیل خوابش نبرد، تا

اگر دیوانگی کند تلآویو و حیفا را با خاک یکسان کنیم.

دشمنان دین همه سر و ته یک کرباس هستند؛ 

امام جمعه موقت تهران گفت: آمریکا از اول دنبال براندازی بود. می خواهند مردم را ناامید کنند، به یاری خداوند آینده این
کشور روشن روشن است.

به گزارش اسپاداناخبر، حجت الاسلام احمد خاتمی در خطبه های سیاسی نماز جمعه تهران درباره خروج ترامپ از برجام اظهار
کرد: اخبار و تحلیل های این حادثه را دیده و شنیده اید. مطلب اول این است که باید عبرت بگیریم، دشمنان دین اصلا قابل

اعتماد نیستند. در سوره توبه آمده است که دشمنان هیچ چیزی حتی قرارداد خویشاوندی را رعایت نمی کنند. برای آینده
حواسمان جمع باشد. دوم اینکه باید حواسمان باشد که دشمنان دین همه سر و ته یک کرباس هستند. اینکه میگویید آمریکا نه،

اتحادیه اروپا آری. با عبرت نمی سازد؛ عبرت بگیرید، قرار بود سرمایه گذاری کنند، بدعهدی کردند، اقتدار موشکی را مطرح می
کنند و قرارداد هواپیمایی ما را لغو کردند.

وی ادامه داد: مقام معظم رهبری مهلت دادند، اگر در این مهلت چند هفته ای بدعهدی کردند ملت در این قرارداد نمیمانند.
یادتان است که برخی روزنامه ها اوایل برجام چه گل و بلبلی می گفتند؟ تحریم روی تحریم آمد.

خاتمی گفت: راه حل مشکل، ارتباط با آمریکا و کدخدا نیست، راه حل ارتباط با خداست. بحمداالله مردم ما با این رهبر دور
اندیشی که دارند همه مشکلات را پشت سر می گذارند.

خطیب نماز جمعه تهران با اشاره به سخنان اخیر رهبری افزود: اقتدار مردم باید حفظ شود، ترامپ دروغ گفت، اهانت ها کرد
و تهمت ها زد. جواب این حرف ها همانی است که بزرگ این ملت گفتند؛ آقای ترامپ شما غلط می کنید. این جواب است.

گویا امام(ره) زنده شده است که گفت آمریکا هیچ غلطی نمی تواند بکند. این دو بزرگوار درس گرفته مکتب حسین (ع)
هستند.

خاتمی در ادامه با اشاره به کارشکنی های آمریکا علیه جمهوری اسلامی ایران گفت: آمریکا از اول دنبال براندازی بود. می
خواهند مردم را ناامید کنند. به یاری خداوند آینده این کشور روشن روشن است. به یاری خداوند از این گردنه ها عبور می

کنیم، به فضل خدا دایره مقاومت را خواهیم گشود.
وی گفت: ما کاری به بمب اتم نداریم، اما در عرصه های دیگر روز به روز به اقتدار موشکی خود خواهیم افزود تا اسرائیل

خوابش نبرد، تا اگر دیوانگی کند تلاویو و حیفا را با خاک یکسان می کنیم.
خاتمی یادآور شد: آقا از روز اول گفتند به این قرارداد خوش بین نیستند. آقای ترامپ، چند روز پیش گفتید مرگ بر آمریکا در

ایران کمتر شده؛ بشنو اینجا تهران قلب ایران است، مردم باشکوه تر از گذشته می گویند مرگ بر آمریکا.
وی سپس در ادامه گفته هایش افزود: رژیم صهیونیستی، بحرین، امارات، دبیرکل شورای همکاری خلیج فارس و عربستان

ننگی برای خود ثبت کردید که از ترامپ حمایت کردید.
خاتمی همچنین با اشاره به سخنان فعالین سیاسی ایران مبنی بر ضرورت ایجاد وحدت داخلی در چنین شرایطی گفت: وحدت

و اختلاف را درست معنی کنید. وحدت باید زیر پرچم ولایت باشد. اگر به حرف رهبری گوش بدهیم میبریم، گوش ندادیم
میبازیم. رهبری نهایت تلاششان را کردند، مذاکره کنندگان ما هم تمام تلاششان را کردند، با حسن نیت جلو رفتند، آقا

فرمودند تعهد کتبی بگیرید، نگرفتند این شد.
وی با اشاره به انتخابات لبنان گفت: این پیروزی ماتم رژیم قارون منطقه؛ عربستان شد و در مقابل جایگاه مردمی جریان

مقاومت در لبنان تثبیت شد. این پیروزی را به مردم لبنان و مسئولینش تبریک می گویم.
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خاتمی سپس به پیروزی های اخیر سوریه نیز اشاره کرد.
وی سپس گفت در مورد تلگرام هم حرفی داشتم که وقت تمام شده چون مقید به وقت هستم دیگر نمی گویم.

خاتمی در خطبه های عبادی این هفته نماز جمعه تهران اظهار کرد: از سرمایه عمرتان استفاده کنید، سرمایه ای که سرمایه
ابدیت شماست. ماه مبارک رمضان سکوی بازیابی خویش است. روزه، نخوردن و نیاشامیدن هدفمند است؛ انسان باید در ماه

مبارک رمضان از روزه عام به روزه خاص عبور کند. روزه دل که در ماه رمضان جز خدا به کسی فکر نکند. مقام معظم رهبری
فرمودند وقتی بعد از ماه مبارک رمضان به دیدار امام(ره) می رفتیم ایشان یک نورانیت دیگری داشت.

وی گفت: چهار توصیه در مورد ماه مبارک رمضان دارم، یکی اینکه در تمام حوزه ها فضا را آلوده نکنیم، دوم از رسانه ملی،
صدا و سیما انتظار می رود علاوه به افزایش کیفیت فضای معنوی در فیلم و سریالها هم به معنویت توجه کنند. سوم اینکه

سفرههای افطاری، سفره های محرومین باشد و چهارم مربوط به مساجد است؛ کسانی که دین دارند مسجد را آباد می کنند.
باید از عالمان دین برای پاسخ دادن به شبهات که ذهن جوانان ما را پر کرده دعوت شود تا شبهه زدایی دینی انجام شود.

منبع/ ایسنا

[1] حجت الاسلام احمد خاتمی، خروج آمریکا از برجامبرچسب ها: 
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